
Svenska Goförbundets extra stämma 18
februari 2006.

1) Leif Pettersson förklarade mötet öppnat.

2) Till mötets ordförande utsågs Leif Pettersson, till mötessekreterare Henric Bergsåker och
      till justeringsmän Tomas Boman och Marc Stoehr.

3) Mötet förklarades behörigt utlyst.

4) Dagordningen fastställdes

5)  Fråga om anslutning och uteslutning av klubbar. Mötet beslutade att ansluta Härnösands
     Goklubb och Umeå Goklubb till förbundet. Leif redogjorde för ett telefonsamtal med Lars-
     Göran Carlsson i Växjö, då denne rekommenderat att stryka Växjö från listan över    
     anslutna klubbar och mötet beslutade att stryka Växjö Goklubb, dock med förhoppningen 
     att verksamheten i Småland snart tar fart igen. Haparanda goklubb har upplösts och begärt  
     utträde ur förbundet och ströks också från listan över anslutna klubbar.
  
5) Övriga frågor. EM 2008. Henric redogjorde för läget med Leksandsförslaget, där

ishockeyskolan som går samtidigt med EM och ställer till problem, Leksands IF har också
dragit tillbaka sin offert att använda arenan. Flera förslag diskuterades kort, som skola i
Stockholm, Hvitfeldska gymnasiet i Göteborg, Fårösund, Himmelstalund i Norrköping.
Michael Yao förordade en liten plats, Martin Li däremot Stockholm, även om det skulle
leda till färre deltagare på grund av det högre kostnadsläget. Slutsatsen blev att Henric ska
fortsätta forska i vilka möjligheter som återstår i Leksand, samt Stockholm, Charlie
Åkerblom undersöka möjligheterna i Norrköping, Tomas Boman vad som går att göra i
Fårösund och Leif med flera Göteborg. Krister Strand uppmanade de närvarande att åka på
EM 2006 och 2007 för att lära sig hur det går till på ett EM.

6) Mötet avslutades.

 
Protokollförare:

                                          Henric Bergsåker

Protokollet justerat:

                                         Tomas Boman                        Marc Stoehr


